
     

Zápis z jednání OV – Středočeská oblast 

č. 7/2022 

Datum konání:   11. 10. 2022    Kladno 

Přítomni:   

 Václav Drbal, předseda 

 Michael Moudrý, člen OV 

 Ing. Michael Veselý, člen OV 

 Ing. Antonín Klauz, člen OV 

 Ing. Pavlína Bůžková, člen OV 

 Jana Nosková, sekretář 

 Aleš Suchánek, předseda Komise pořadatelů závodů ČJF, host 

 Martin Blažek, host 
 

Program:  

1. Představení komise pořadatelů závodů – A. Suchánek 

2. Návrh a úprava Stanov ČJF a Jednacího a volebního řádu ČJF a oblastí – M. Blažek 

3. Konference oblasti 

4. Schváleno per rollam 

5. Vzdělávání v oblasti 

6. ZZVJ a systém vzdělávání 

7. Ekonomika oblasti 

8. SJL 

9.  OM, MČR, OCM 

10.  Schválení výkonnostních odznaků  

11.  Galavečer oblasti 

12.  Schvalování rozpisů závodů 

13.  Schválení nových subjektů 

14.  Náhrady OV dle směrnice 

15.  SCM 

16.  Další jednání OV 

 

 

1. Jednání OV se zúčastnil jako host pan Aleš Suchánek, předseda komise pořadatelů závodů 

ČJF, aby OV mohl představit činnost, vize a cíle této komise.  

Na základě témat, vznesených ze strany OV, bylo v debatě diskutováno: 

 představena vize, činnost a cíle komise pořadatelů 

 kvalita rozhodčích, jejich delegace na závodech – možnost delegováním OV 



 možnost nominace začínajících rozhodčí, kteří v posledních letech ukončili 

kurz, jejich nominace na závody prostřednictvím OV, příspěvek OV na takovéto 

rozhodčí 

 kvalita a průběh refreshingů pro rozhodčí, stewardy 

 ukončení refreshingů testem 

 vytvoření komise rozhodčích – při pochybení rozhodčího dnes prakticky 

neexistuje možnost postihu 

 počet rozhodčích závislý na kategorii závodů a počtu startujících, ekonomická 

náročnost přítomnosti povinných funkcionářů, přítomnost veterináře 

 problematika přihlášek na závody mimo JIS 

 důraz na dodržování pravidel při přihlašování a odhlašování jezdců na závody 

 schvalování rozpisů závodů po termínech 

 možnost pevné uzávěrky před závody, jednotné pro všechny pořadatele 

 zápisné při přihlašování na závody – úhrada JIS jako za licence 

 OV navrhuje realizovat před sezonou schůzku schvalovatelů rozpisů závodů – 

lepší proškolení pravidel a sjednocení úkonů a postupů 

 zdravotník – na závodech nižší kategorie by mohl tuto funkci obsadit např. 

proškolený zdravotník (kurs první pomoci) 

 Hubertus a jeho funkcionality – A.S. informoval, že má program vyzkoušen a je 

s jeho funkcí spokojen. Rozpor na základě školení v Martinicích. 

 NP mládeže skoky – OV navrhuje start ve Finále by měl být bez platby 

startovného, a navrhuje rozdělit finále na dvě Čechy/Morava z důvodu 

ekonomické náročnosti pro danou kategorii soutěžících. 

 kategorizace závodů a závodišť, kategorizace jezdců 

 téma chybějícího vodního příkopu v soutěžích S a výš 

 kvalifikace pro účast na MČR – ideálně na určených místech dle typu závodů, 

na těchto závodech by ČJF měla delegovat TD, jehož náklady na účast uhradí, 

stejný systém může být i u delegovaného stavitele 

 tvorba kalendáře závodů – měl by být brán ohled na běžné pořadatele a včas 

v kalendáři uveřejnit termíny a místa konání MČR a dalších zásadnějších 

závodů, neboť pořadatelé se při plánování větším akcím přizpůsobují. A dále 

pak v průběhu sezony tyto termíny již neměnit.  

 OV upozornil na nedostatečné využití fotobuněk pořízených z dotace, navrhuje 

změnit jejich režim používání tak, aby byly intenzivněji používány na závodech 

vyšších kategorií 

 členství v komisi pořadatelů – OV považuje aktuální zastoupení nedostatečně 

všestranné, navrhuje, aby členy byli i zástupci pořadatelů závodů nižší úrovně 

a trvá na tom, aby byli zastoupeni i pořadatelé závodů dalších disciplín 

 

2. Jednání OV se účastnil pan Martin Blažek – člen komise pověřené konferencí přípravou 

úprav stanov. Informoval o aktuální situaci a činnosti komise a byly diskutovány možné 

návrhy na výzvu ČJF ohledně příprav na úpravu Jednacího a volebního řádu ČJF a oblastí. 

K tomuto tématu budou zpracovány jednotlivé body, na kterých se OV usnesl, a ty budou 

sekretářkou oblasti zaslány generálnímu sekretáři ČJF do zadaného termínu 1. 12. 2022. 



 

3. Na výzvu GS ČJF začal OV plánovat uspořádání volební Konference oblasti. OV se shodl na 

preferovaném termínu 25. 2. 2023 od 13:00 hodin v Nymburce s tím, že sekretářka oblasti 

ověří dostupnost sálu a možnosti občerstvení účastníků.  

Sekretářka oblasti je dále pověřena odpovědí GS ohledně doby trvání mandátů předsedy 

oblasti a členů OV. 

 

4. Od minulého jednání OV Středočeské oblasti bylo per rollam schváleno: 

 nové termíny ZZVJ Heroutice, a to 19. 10. 2022 a 1. 12. 2022 

 přidán termín ZZVJ Mělník z důvodu velkého počtu zájemců, a to 5. 10. 2022 

 přesun ZZVJ Heroutice z 30. 8. 2022 na 13. 9. 2022, komise – hl. komisař Ing. 

A. Klauz, komisaři J. Šteker, M. Moudrý, J. Nosková 

 prodloužení termínu závodů JC Zduchovice 15. – 18. 9. 2022 o termín 15. 9. 

2022, ve kterém se zrušily hobby závody 

 prodloužení termínu závodů JC Zduchovice 21. – 23. 10. 2022 o termín 20. 

10. 2022 

 přidány hobby závody JK Záryby, a to 18. 9. 2022 hobby drezury a 25. 9. 2022 

hobby skoky 

 přesun termínu závodů JK Komárno Nymburk z 3. 9. 2022 na nový termín 4. 

9. 2022 z důvodu termínové kolize s KMK 

 zrušení hobby závodů JK Mělník 24. 7. 2022 

 

5. OV jednal o možnosti uspořádání nových kurzů a refreshingů (rozhodčí, stewardi). Akce 

jsou naplánovány od přelomu roku 2022/2023, aby proběhly přesně dle aktuálního 

dokumentu vzdělávání. Zasláním žádosti o schválení je pověřena sekretářka oblasti. 

OV dále projednal žádost subjektu MB0489 o žádost o podporu dětí na soustředění s K. 

Vašákovou v režimu OCM. OV této žádosti vyhovuje s tím, že částka k čerpání je 500,- 

Kč/dítě a čerpat mohou pouze děti, držitelé licence ČJF, které v letošním roce ještě 

nečerpaly žádnou podporu v režimu OCM. Minimální počet podpořených účastníků akce je 

5. 

 

6. ZZVJ 

o ZZVJ 2022: 

 ZZVJ Heroutice 19. 10. 2022 – hl. komisař Ing. A. Klauz, komisaři J. Šteker, J. 

Nosková, náhr M. Volšická 

 ZZVJ Heroutice 1. 12. 2022 – hl. komisař Ing. A. Klauz, komisaři J. Šteker, Ing. M. 

Veselý, náhr. J. Nosková 

 

OV dále jednal o výši plateb ČJF za účast na ZZVJ od roku 2023, a shodl se na částkách 700,- 

Kč účastník oblasti B, 900,- Kč účastníci ostatních oblastí, 700,- Kč opravná ZZVJ. 

 

OV dále projednal žádost subjektu MB0374, Sportstable o možnost uspořádat ZZVJ. OV 

konstatuje, že v letošním roce je kapacita ZZVJ naplněna, a stálí osvědčení pořadatelé 

plošně pokrývají celou oblast. Sekretářka požádá pořadatele o kandidaturu o uspořádání 

ZZVJ v roce 2023. Administrací je pověřena sekretářka oblasti. 



 

7. Ekonomika  

I přes upozornění stále nedošlo k dorovnání částek náhrad funkcionářů oblasti dle směrnice 

o náhradách za používání vlastního vybavení. OV opětovně schvaluje v bodu 14. 

Ing. Bůžková informovala o stavu účetnictví, byly doúčtovány další faktury a o ně navýšeny 

náklady oblasti. Nyní urguje zaslání chybějících faktur za akce OCM – celý přehled pak 

odešle včetně upravené schválené směrnice účetní k přeúčtování. 

Dále byly schváleny faktury příspěvku za některá kola SJL, pořadatelé byli zaurgováni a 

upozorněni na nutnost zaslat faktury co nejdříve, jinak již nebudou akceptovány. 

OV očekává, že vše zásadní bude do dalšího jednání doplněno, a bude jasný reálný stav 

čerpání rozpočtu 2022. 

 

8. SJL 

SJL senioři a družstva měla své finále v Kolíně, vyúčtování akce zajišťuje sekretářka oblasti. 

Akce je hodnocena velmi pozitivně. 

Děti a junioři měly své finále při Finále NP V Litomyšli, kdy jsme za oblast obhájili loňské 

vítězství. Ke konání akce bylo mnoho výhrad, akce by si zasloužila větší pozornost VV. 

Veškeré žebříčky, a to i v ostatních disciplínách zpracuje J. Nosková a zveřejní je na webu 

oblasti. Tyto žebříčky poslouží k vyhodnocení úspěšných sportovců oblasti na Galavečeru 

oblasti 2023. 

Je zájem o propojení s pony kategorií, návaznost na Národní skokový pohár. 

P. Bůžková nyní komunikuje žebříčky v JISu, dle kterých budou vyhodnoceny ostatní 

disciplíny SJL mimo skoky. 

Termíny SJL skoky 2023 bude OV projednávat na svém dalším zasedání. 

 

9. OM 2023  

OV již obdržel žádosti o uspořádání OM 2023 napříč disciplínami, o jejich rozložení bude 

jednat na dalším jednání OV. Sekretářka obešle pořadatele s informací o možnosti žádat o 

pořádání OM a kol SJL, současně bylo konstatováno, že volba pořadatelů OM 2022 se 

osvědčila. 

Sekretářka informovala o požadavku VV o zaslání zpětné vazby na téma MČR, SCM a OCM 

2022 – informace požadované od oblasti byly odeslány. 

 

10.  OV schvaluje udělení výkonnostních odznaků:  

 J0UPF, subjekt MB0536 – bronzový odznak skoky 

 B3424, subjekt MB0098 – zlatý odznak spřežení 

 H2148, subjekt MB0098 – zlatý odznak spřežení 

Podmínky udělení odznaků byly doloženy.  

 

OV dále jednal o žádosti schválení licence na velké koně jezdkyně J0ZN8, subjekt MB0401. 

Jezdkyně je držitelkou licence pony a splnila podmínku pro získání licence na velké koně, 

OV tak žádosti vyhovuje a předkládá VV ČJF ke schválení. 

 



11.  Předseda oblasti seznámil OV s možností uspořádání Galavečera Středočeské oblasti jako 

součást plesu v Kolíně. Dle ověření podmínek OV schvaluje termín 18. 2. 2023. 

Na Galavečeru budou předána ocenění úspěšným sportovcům oblasti v sezoně 2022. 

  

12.  Schvalovatel rozpisů v oblasti, pan M. Moudrý poukazuje na skutečnost, že členové VV ČJF 

v některých případech obchází oblastní schvalovatele rozpisů, a  schvalují rozpisy závodů 

naší oblasti. 

 

13.  OV schvaluje vznik nových subjektů v oblasti: 

 

 JS Na kruhu, Mnichovo Hradiště 

 FOP Markéta Reinisch 

 

14.  OV schvaluje výplatu nákladů členů OV dle Směrnice náhrad. Tyto výplaty budou vyplaceny 

zpětně od 4.Q 2021, kdy je členové OV neobdrželi. Pověřena sekretářka oblasti. 

 

15.  Sekretářka oblasti informovala OV o žádosti ČJF – schválení přihlášek kandidátů do SCM 

napříč disciplínami. OV tyto přihlášky schvaluje bez rozdílu, neboť tyto přihlášky stále 

nemají žádná kritéria výběru, je tedy vlastně nemožné některou přihlášku nepřijmout. 

OV na svém jednání odsouhlasil body, které by měla ČJF a komise projednat a uveřejnit 

v době před zasíláním přihlášek zájemců: 

 zadaná jasná kritéria výběru (stupeň výkonnosti…) a to ve všech disciplínách, 

požadavek na počet a výkonnost koní 

 přesná data, kdy se SCM budou konat 

 místa, kde se budou SCM konat a jména trenérů 

 počet míst v každém SCM 

 jména jezdců, kteří automaticky postupují z loňského roku 

 datum a místo výběru z přihlášených 

Dále je pro potřeby oblasti nutné, aby OV měly včas k dispozici seznamy účastníků, 

neboť bez nich není možné zajistit řádné fungování a výběr účastníků OCM 

 

16.  Další jednání OV se bude konat dle potřeby oblasti. 

 

 

 

Zapsala: Jana Nosková 


